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Rondvraag voor de raadsvergadering van 16 oktober 2018 van de gemeenteraad van 

Westland 

Geachte voorzitter, 

In april 2017 heeft de gemeenteraad een bijna raadsbrede motie aangenomen om te 

onderzoeken of een clustering van voetbalvereniging SC Monster en de tennisvereniging op 

Monster Noord mogelijk is.  

In november 2017 heeft de raad wederom bijna raadsbreed een motie aangenomen waarin een 

ruimtelijke claim werd gelegd op de gronden rondom SC Monster. Deze claim op de gronden 

rondom sc Monster duurt zolang er geen duidelijkheid is over een mogelijke clustering van de 

tennisvereniging en de voetbalvereniging.  

In februari heeft een externe partij een rapportage opgeleverd waarin drie visies werden 

beschreven. De werkgroep van de beide verenigingen, die belast is met het onderzoek, wacht nu 

al sinds februari op vervolgstappen.  

Er is slechts een enkele keer ambtelijk contact geweest. Deze contactmomenten hebben meer 

vragen dan duidelijkheid opgeleverd. De werkgroepleden voelen zich op deze wijze niet serieus 

genomen.  De opmerking in het collegewerkprogramma over de mogelijke ontwikkelingen in 

Monster Noord op gebied van sport duidt er ook niet op dat het college dit voortvarend wil 

oppakken. Het voorstel om een behoefteonderzoek te laten uitvoeren naar de wenselijkheid, 

zoals nu voorgesteld, is mosterd na de maaltijd. De behoefte is reeds lang en breed gepeild. Het 

zou beter zijn om te focussen op haalbaarheid. 

De fracties GBW en VVD zijn van mening dat de tijd rijp is dat de werkgroep met de 

verantwoordelijk bestuurder aan tafel gaat. Is de wethouder bereid om op hele korte termijn 

met de werkgroep een afspraak te maken om te voortgang te bespreken en het vertrouwen in 

het proces te herwinnen? Zo ja, wanneer mag de werkgroep een uitnodiging van de wethouder 

tegemoet zien? 

Verder ontvangen we graag  op zeer korte termijn een actieplan met bijbehorend tijdschema, 

waarin eindelijk duidelijkheid wordt gegeven over wat de vervolgstappen zijn en wanneer die te 

verwachten zijn. En een regelmatige terugkoppeling van dit uitvoeringsproces door de 

wethouder in de commissie MO. 
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